
Zápis z   jednání komise sociální, zdravotní a rodinné politiky (KSZRP) 

 

Datum konání   22.11. 2016 

Místo konání   ÚMČ Brno - Líšeň 

 

Přítomen/přítomna E.Svobodová, L.Valášek, L.Karnet, E.Kalandrová, J.Janků, 

J.Drbal 

Omluven/omluvena  R.Sklenák, V.Hradová, A.Brzobohatá, T.Svoboda 

Nepřítomen/nepřítomna - 

Hosté:    E.Vondráčková 

 

Body jednání: 

 

1) Jednání zahájil předseda KSZRP a konstatoval, že komise je usnášeníschopná. Předložil 

návrh programu jednání:  

- zahájení, schválení programu 

- schválení účasti hosta – E.Vondráčková 

- představení NNO – Naděje Brno 

- žádost o změnu účelu 2 dotací NNO Pastelka 

- různé 

 nikdo z přítomných neměl návrh na doplnění programu či jeho změnu 

 

hlasování  6 pro 0 proti 0 zdržel se 

 

2) schválení účasti hosta – E.Vondráčková 

 

hlasování  6 pro 0 proti 0 zdržel se 

 

3) představení NNO – Naděje Brno 

- Bc.Martina Walczysko představila 2 pracoviště daného subjektu se sídlem 

Velkopavlovická 13 – denní stacionář (pro seniory 65+ nebo zdrav.postižení 50+, 

časový rozsah služeb 7.00 – 16.00, možnost svozu klientů) a domov se zvláštním 

režimem (55+ s nějakou formou demence, lékař 1x/3 týdny, kapacita 30), následně 

aktivní diskuze  



- usnesení: KSZRP bere na vědomí informace podané Bc.Walczysko o zařízeních 

Naděje Brno 

 

hlasování  6 pro 0 proti 0 zdržel se 

 

4) žádost o změnu účelu 2 dotací NNO Pastelka 

- diskutováno – účelem dotace byl nájem, tedy prostředky by měly být využity ke 

krytí nákladů na provoz Dělňáku,  požadováno schválit využití na materiálové 

náklady, které však nejsou vůbec specifikovány, vůči jiným subjektům by schválení 

vytvořilo oprávněný pocit „nespravedlnosti“ 

- usnesení: KSZRP nesouhlasí se změnou struktury účelu neinvestiční dotace 

poskytnuté z rozpočtu MC Brno - Líšeň na rok 2016 na základě smluv ze dne 

17.3.2016 a 15.9.2016 Rodinnému centru Pastelka 

 

hlasování  6 pro 0 proti 0 zdržel se 

 

 

6) různé 

- shoda pokračovat od ledna 2017 v prezentacích subjektů čerpajících dotace z rozpočtu MĆ – 

postupně budou pozvání cestou předsedy komise 

- na příští jednání cestou předsedy komise pozvat vedoucí sociálního odboru ing.Dvořákovou 

k problematice OSPOD (zejména je zájmem získat informace, zda v minulosti došlo 

k případům odebrání dětí z důvodu neplacení nájmu) 

- další plánované jednání KSZRP dle schváleného harmonogramu 13.12.2016 

 

zapsal: J.Drbal 

 

 


